
In	de	gemeenteraad	heeft	de	VVD	vragen	aan	college	van
B&W	gesteld	die	door	het	college	zijn	beantwoord.	Na	een
onlangs	verschenen	artikel	in	het	Haarlems	Dagblad	waarin
de	journalist	de	zaak	uit	zijn	verband	trok	door	met	een	kopje
te	suggereren	dat	wij	het	Flexwonen	in	Sarabande	prima
vonden,	hebben	wij	een	persbericht	opgesteld	met	nog	een
een	verduidelijking	van	ons	standpunt..

Oproep	tot	stoppen	project	Flexwonen	Sarabande
	
VVD	Wethouder	Nobel	en	PVDA	Wethouder	Sidali	hebben	geen	oog	voor	de	zorgen	van
bewoners	omgeving	Sarabande;
Dorpsraad	heeft	de	belofte	gekregen	dat	er	eerst	onderzoek	zal	plaatsvinden	voordat
Flexwonen	Sarabande	van	start	gaat:	dit	onderzoek	heeft	niet	plaatsgevonden.
Gemeente	komt	gedane	beloftes	aan	de	bewoners	en	Dorpsraad	niet	na,	geen	participatie,
geen	onderzoek,	alleen	doordrukken	van	Sarabande.
	
Dorpsraad	Nieuw-Vennep	spreekt	haar	teleurstelling	uit	ten	aanzien	van	de	houding	van	de
gemeente	en	het	gebrek	aan	participatie	met	bewoners	aangaande	Flexwonen	Sarabande.	Het
College	heeft	afgelopen	zomer	definitief	een	contract	gegund	aan	Flexwonen	NH	op	voordracht
van	Wethouder	Nobel	en	Wethouder	Sidali.	Zelfs	na	een	oproep	van	de	Dorpsraad	om	eerst
participatie	te	laten	plaatsvinden	heeft	het	college	besloten	om	het	project	door	te	drukken
zonder	participatie.
	
“Wij	vragen	ons	af	waarom	de	gemeente	de	mening	van	bewoners	niet	serieus	neemt	en	of
Wethouder	Nobel	en	Sidali	überhaupt	wel	eens	bij	Sarabande	zijn	geweest	en	een	bewoner
hebben	gesproken	voordat	zij	het	besluit	hebben	doorgedrukt”	aldus	Dorpsraad	Voorzitter
Martijn	Schouten
	
De	Dorpsraad	heeft	de	belofte	gekregen	van	de	gemeente	dat	er	eerst	onderzoek	zal
plaatsvinden	voordat	het	project	Sarabande	gaat	plaatsvinden,	een	relaas:

Dorpsraad	heeft	in	augustus	2020	haar	visie	gegeven	op	Flexwonen	Sarabande	en	een
advies	gegeven	om	deze	locatie	niet	te	kiezen	voordat	er	onderzoek	plaats	heeft	gevonden
t.a.v.	verkeer;
Gemeente	heeft	ondanks	herhaaldelijk	verzoek	van	Dorpsraad	Nieuw-Vennep	pas	negen
maanden	later	gereageerd	op	de	visie	van	de	Dorpsraad	en	de	belofte	gedaan	dat
onderzoek	eerst	zou	plaatsvinden;
In	mei	2021	heeft	de	Gemeente	Sociaal	onderzoekers	ingehuurd	die	stelden	dat	“bewoners
verheugd	moeten	zijn	met	de	kans	om	nieuwe	bewoners	te	verwelkomen”.	Deze
onderzoekers	uit	Amsterdam	waren	zelf	nog	nooit	in	Nieuw	Vennep	geweest.	Er	is	niet	met
bewoners	gesproken;
Juni	2021,	Dorpsraad	Nieuw	Vennep	doet	een	laatste	oproep	aan	het	College	om	het
gesprek	aan	te	gaan	met	bewoners.
Juli	2021,	Gemeente	gunt	contract	aan	Flexwonen	NH.
Augustus	2021,	Flexwonen	NH	organiseert	een	bijeenkomst	met	omwonenden,	voelt	voor	de
bewoners	als	‘mosterd	na	de	maaltijd’;
November	2021:	Dorpsraad	Nieuw-Vennep	spreekt	zich	uit	tegen	Flexwonen	Sarabande.
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